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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 
održane u utorak, 30.08.2022. godine u 
Komunalnoj palači, Pula, Forum br. 1 

 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorila MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI (Nezavisna) koja je 
sjednici i predsjedavala.  
 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consigliere e consiglieri buon giorno, 

otvaram 17. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da je vijećnica Monica Derocchu opravdala 
izostanak. 
  
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja. 
 
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić-mirovanje mandata 
2. IVAN ŽAGAR NL Filipa Zoričića I.Močenić/S.Ibrišagić-

mir.man. 
3. KRISTIJAN BITERI NL Filipa Zoričića  
4. IVANA MOHOROVIĆ  NL Filipa Zoričića  
5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  
6. MIHA PAUS MOŽEMO  
7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  
8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP  
10. IGOR BELAS SDP  
11. DRAGO MARIĆ SDP S.Gordić-mirovanje mandata 
12. ELENA PUH BELCI IDS-ISU-ZELENI  
13. DANIEL DEKOVIĆ IDS-ISU-ZELENI M.Čerina-mirovanje mandata 
14. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-ISU-ZELENI J.Černjul mirovanje mandata 
15. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU-ZELENI  
16. GORDANA FERENČIĆ IDS-ISU-ZELENI M.Brajuha-ostavka 
17. MARIN LEROTIĆ IDS-ISU-ZELENI  
18. MONICA DEROCCHI IDS-ISU-ZELENI Odsutna 
19.  MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI NEZAVISNA   
20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mirovanje mandata 
21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  
22 MILAN RAŠULA NL Milana Rašule  
 
Utvrđujem da je na sjednici prisutan 21 od ukupno 22 vijećnika te da Gradsko vijeće može 
pravovaljano odlučivati. 
 
POZDRAVLJAM sve prisutne sudionike 17. sjednice. 
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Prisutni su: 
- Filip Zoričić GRADONAČELNIKA GRADA PULE 
- Ivon Močenić i Bruno Cergnul, ZAMJENICI GRADONAČELNIKA 
- PROČELNICI upravnih tijela Grada 
- DIREKTORI TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJI JAVNIH USTANOVA  
- predstavnici MEDIJA 
- Lorena Benčić – simultani prevoditelj na znakovni jezik  
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na 
mrežnim stranicama Grada Pule  
- ostali gosti 
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, zamjenica pročelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu  
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika  
ANJA ADEMI, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu  
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo  
DAMIR PRHAT, pročelnik UO za komunalni sustav i upravljanje imovinom  
IVANA SOKOLOV, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade  
EMINA POPOVIĆ STERPIN, pročelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog 
društva  
LENA RADUNIĆ, UpravnI odjel za kulturu i razvoj civilnog društva  
NEBOJŠA NIKOLIĆ, pročelnik Službe za zastupanje Grada  
DRAŽEN STEPANOV, informatičar  
GORAN KLIMOV, eGlasanje  
GORAN PEREŠA, direktor Castrum Pula 97 d.o.o.  
NEBOJŠA NIKOLIĆ, direktor, FRATARSKI d.o.o.  
DRAŽEN STILINOVIĆ, direktor Kaštijun d.o.o. Pula  
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o.  
DARKO BIJELIĆ, direktor, Monte Giro d.o.o.  
ROBERTO DRANDIĆ, direktor, Plinara d.o.o.  
KRISTIJAN BENČIĆ, direktor Pragrande d.o.o.  
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o.  
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor, Pula Parking d.o.o.  
TOMISLAV JOSIPOVIĆ, direktor, Pulapromet d.o.o.  
MARIO PERUŠKO, direktor Pula sport d.o.o.  
RENATO PERC, direktor, Tržnica d.o.o.  
EDO KRAJCAR, direktor, Vodovod Pula d.o.o.  
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica, Dječji vrtić Pula 
TAMARA PRANJIĆ, DV Mali svijet  
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica, DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola  
LORETTA MOROZIN, ravnateljica, Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda  
NADIA BUŽLETA, ravnateljica, Gradska knjižnica i čitaonica Pula  
TANJA MILIČIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival - odsutna 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj, Pučko otvoreno učilište  
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica, Istarsko narodno kazalište 
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula  
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik  
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PREDSJEDNICA se obraća vijećnicima 
„Poštovane vijećnice i vijećnici, prije utvrđivanja dnevnog reda dozvolite da vam se obratim.  
Zahvaljujem vam što ste mi 01. kolovoza 2022. godine ukazali povjerenje i imenovali me za 
predsjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
Najstarija sam vijećnica u ovoj auli, neutralna politički i osobno i to je razlog što danas sjedim 
ovdje.  
Grad već duže vrijeme ne funkcionira i nema potrebe da razmišljamo što je bilo, već nam 
svima treba biti u interesu da sutra bude bolje. 
Sve političke stranke u našem gradu svjesne su da postoji potreba za investicijama: 
- uređenje fasada, ulica, trgova, fale vrtići, škole, domovi za starije osobe, hospiciji, kvaliteta 
sport, sportski tereni, rješenje parkinga, čistoća u gradu, uređenje parkova, veća pomoć 
obrtnicima itd. 
Prihode treba stvoriti i omogućiti gradskoj upravi, ustanovama, trgovačkim društvima da rade, 
naravno, od njih očekujemo bolje rezultate i kvalitetniji rad. 
Ako pružamo jedni drugima poštovanje, razumijevanje i ujedinimo različitosti u ime Grada, 
onda svaka stranka može dati svoj doprinos, ali samo ako nam je prioritet grad, a ne vlast ili 
osobna promocija.  
Očekujem od vijećnica, vijećnika, gradonačelnika, gradske uprave i ostalih sudionika u radu 
Gradskog vijeća pomoć, kvalitetnu suradnju i zdravu komunikaciju.  
 
Hvala i želim nam svima uspješan i dobar rad. 
 
Stimate consegliere e conseglieri. Ringrazio per avermi scelto come presidente del consiglio 
municipale. Auguro buon lavoro a tutti.“ 
 
 
 
 
PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
Poziv s materijalima za 17. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima 22. kolovoza 
2022. 
godine, osim materijala za točku 9. koji vam je dostavljen 24. kolovoza 2022. godine. 
 
Dana 23. kolovoza 2022. godine dostavljena vam je dopuna dnevnog reda s točkom: 
- Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne 
usluge parkiranja na uređenim javnim površinama Grada Pule 
Da obrazložim, Odluka o organizaciji i načinu naplate parkiranja na području Grada Pule, 
kojom se u velikoj mjeri promijenio sustav parkiranja, u cijelosti je stupila na snagu danom 
stupanja na snagu novog Cjenika trgovačkog društva Pula parking d.o.o. (od 06.08.2022. od 
kad su u primjeni nove zone i cijene), pa se ukazala potreba da trgovačko društvo postojeću 
situaciju regulira i svojim novim Općim uvjetima poslovanja, kojima će se popratiti promjene 
donesene novom Odlukom. 
 
Dana 29. kolovoza 2022. godine dostavili samo vam izmjenu dnevnog reda u kojem je brisana 
točka 7. prijašnjeg prijedloga 
- „Donošenje Odluke o prijenosu prava vlasništva novoformirane k.č. 5188/14 k.o. Pula u 
korist Pula Sport d.o.o.“, a s obzirom da je predlagatelj - Gradonačelnik Grada Pule povukao 
prijedlog akta iz procedure.  
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Dana 29. kolovoza 2022. godine zaprimljen je prijedlog Kluba vijećnika Možemo! za dopunu 
dnevnog reda 17. sjednice Gradskog vijeća s 2 točke i to: 
- Prijedlog Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja 
na području Grada Pula-Pola te 
- Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o lokalnim porezima Grada Pula-Pola 
Prijedlog za dopunu dnevnog reda podnesen je u roku, sukladno Poslovniku i od strane 
ovlaštenog predlagatelja. 
Predložene točke za dopunu nisu uvrštene u dnevni red zato što je prethodno potrebno 
provesti propisanu proceduru - između ostalog, potrebno je provesti e-savjetovanje u trajanju 
od najmanje 30 
dana. Dakle, radi se o općim aktima koji su bili prilikom donošenja na e-savjetovanju sa 
zainteresiranom javnošću. 
 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoja izvješća nadležna radna tijela 
- Odbor za Statut i druge opće akte, Odbor za prostorno uređenje, Odbor za plan i financije, 
Odbor za izbor i imenovanja. 
 
Slijedom navedenog, stavljam na glasanje DNEVNI RED 17. sjednice Gradskog vijeća kako 
je predložen 29. kolovoza 2022. godine sa 9. točaka Dnevnog reda.  
 
Predsjednica Gradskog vijeća utvrđuje da je  

VIJEĆE sa 21 glasom “ZA” i bez glasova “PROTIV” usvojilo predloženi Dnevni red 
17. sjednice Gradskog vijeća 

 
 

 
D N E V N I R E D 

 
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje: 
 2.1. Skraćenog zapisnika sa 15. sjednice Gradskog vijeća od 29.07.2022. godine 
 2.2. Skraćenog zapisnika sa 16. sjednice Gradskog vijeća od 01.08.2022. godine 
3.  Donošenje Odluke o osnivanju Zaklade za sport Grada Pula-Pola 
4.  Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o kriterijima i postupku sufinanciranja 
 kamate stambenih kredita za nekretnine na području Grada Pula-Pola 
5.  Donošenje Odluke o donošenju Akcijskog plana za smanjenje onečišćenja 
 prizemnim ozonom za Grad Pulu 
6.  Donošenje Odluke o donošenju II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 
 „Lungo mare“ 
7.  Donošenje Rješenja o imenovanju članova Kazališnog vijeća Istarskog narodnog 
 kazališta – Gradskog kazališta Pula 
8. Donošenje Odluke o raspisivanju lokalnog referenduma 
9. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke 
 komunalne usluge parkiranja na uređenim javnim površinama Grada Pule 
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AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
 
PREDSJEDNICA 
Na 16. sjednici nisu stigli postaviti vijećnička pitanja vijećnici koji danas imaju prednost, 
redom kako su se prijavili: 
 
1. ANA FONOVIĆ 
2. SEAN SOLDATIĆ 
3. MIHA PAUS 
4. ELENA PUH BELCI 
5. DANIEL DEKOVIĆ 
6. DUŠICA RADOJČIĆ 
7. MARIN LEROTIĆ 
8. MONICA DEROCCHI 
9. DUŠANKO BABIĆ 
10. MILAN RAŠULA 
11. KRISTIJAN BITERI 
 
 
DUŠICA RADOJČIĆ (povreda Poslovnika) 
Povreda čl. 55. Poslovnika, budući Poslovnik nije predvidio situaciju u kojoj nema pozicije i 
oporbe. Do sada smo iz istog razloga prije svake sjednice odlučivali o načinu prijave i 
redoslijedu govora, odnosno redoslijedu javljanja za riječ. Sve odluke do sada bile su 
privremene, odnosno odnosile se se na svaku pojedinačnu sjednicu, tako da odluka 
predsjednika klubova sa prethodne sjednice Gradskog vijeća i predstavnika Nezavisne liste i 
stranaka koje nemaju klubove ne vrijede za ovu sjednicu. Do sada su se uvijek dogovarali 
predsjednici klubova o tome kako će se javljati, budući da Poslovnikom ova situacija nije 
predviđena. Stoga predlažem da se ovaj puta stavi na glasanje ovo što ste malo prije 
predložili, a za svaki sljedeći put molim da se vrati praksa dogovora sa predsjednicima 
klubova. Hvala. 
PREDSJEDNICA 
S obzirom da je to dug od prethodne sjednice, mi ćemo danas dati prednost vijećnicima koji 
nisu stigli postaviti pitanja, a dalje ćemo se dogovarati. 
 
SANJA RADOLOVIĆ - povreda Poslovnika 
Zahvaljujem. Povreda Poslovnika. Ja bih zamolila također da se poštuje vrijeme za povredu 
Poslovnika. Drago mi je da bivša predsjednica sad to odmah koristi. Isto tako, htjela bih reći, 
budući da svi ovdje želimo djelovati sukladno Zakonu, vi sami znate da Odluka, nešto što se 
dogovore Klubovi ne može biti iznad onoga što se izglasa na Gradskom vijeću. Već sam 
opetovano puta upozoravala da mi nemamo legitimno izglasan dogovor ovdje na Gradskom 
vijeću kako će se postavljati pitanja, a do tada, svidjelo se to ili ne bivšoj predsjednici, u vašoj 
je ingerenciji kao predsjednice jedino kako ćete vi, kad se mi prijavimo, putem tableta ili 
dizanjem ruku, odrediti tko će biti prvi na redu za postavljanju pitanja. Tako da to je u vašoj 
ingerenciji, a ne sada od nekoga od nas.  
 
PREDSJEDNICA 
Hvala. 
Idemo dalje.  
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ANA FONOVIĆ 
Moje prvo pitanje je pročelniku Damiru Prhatu i odnosi se na problem ilegalnog kampiranja 
na području grada. Svi znamo da već godinama svjedočimo praksama ilegalnog kampiranja 
turista. Kao jedan od najočiglednijih primjera navodim područje Galebovih stijena gdje 
tijekom turističke sezone stotine turista ilegalno kampiraju. Zanima me koliko je naplaćeno 
mandatnih kazni za ilegalno kampiranje te koje su se mjere provele u svrhu zaštite područja? 
Koliko je, dakle, kazne naplaćeno? I pitala bih osobno, kao građanka Pule, smatrate li da se 
ovaj problem može riješiti i je li gradska uprava poduzela dovoljno da se problem počne 
sustavno rješavati? 
Drugo pitanje je za pročelnicu Sokolov i tiče se rada pomoćnika u nastavi. Javni poziv je 
završio 24. kolovoza. Međutim, danas sam na web stranicama Zavoda za zapošljavanje 
vidjela da su aktualni dodatni natječaji za još 17 pomoćnika u nastavi. Dakle, nije popunjena 
kvota pomoćnika pa je pitanje, znači li to da se na prvi javni poziv nije javio dovoljan broj 
zainteresiranih kandidata? 
I također, najavljeno je moguće povećanje satnice za pomoćnike tek u 2023. godini. Dakle, 
drugog polugodišta ove nadolazeće školske godine. Zanima me što je s prvim polugodištem 
nadolazeće školske godine? Zašto niska satnica nije povećana budući da je u proračunu, 
prema vašim riječima, bilo rezervirano 1,6 milijuna kuna za pomoćnike u nastavi u slučaju da 
projekt „Zajedno do znanja 4” ne prođe? Napominjem da povećanje satnice za samo 5 kuna 
bruto po satu za pomoćnike ne bi bilo tako veliko opterećenje za proračun i svakako bi bilo 
unutar ovih 1,6 milijuna kuna. Hvala. 
 
DAMIR PRHAT 
Poštovana gospođa Predsjednice, poštovani vijećnici, poštovana vijećnice, hvala na vašem 
pitanju. Ilegalno kampiranje je sigurno jedan od većih problema s kojima se susrećemo na 
području Grada Pule u turističkoj sezoni, naravno. I tom problemu ćemo svakako posvetiti 
povećanu pažnju. Ove godine, zbog broja komunalnih redara nismo mogli djelovati na svim 
onim lokacijama na kojima smo htjeli. Kao što znate, novom odlukom o parkiranju na 
području Grada Pule je isto tako i definirano i parkiranje za kampere i sigurno da ćemo za 
iduće sezone, kroz uspostavu sustava signalizacije za usmjeravanje kampera, ali i pojačanim 
djelovanjem komunalnog redarstva, pokušati sankcionirati navedeni problem. Što se tiče same 
naplate kazni i ostaloga, dobit ćete pismeni odgovor. Hvala najljepša.  
 
IVANA SOKOLOV 
Hvala vam na pitanju. Ja ću pokušati nekako krenuti nekim kronološkim redom zašto što 
mislim da je pitanje slojevito i da nekako moramo napraviti nekakav presjek. Što se tiče 
natječaja, prošli tjedan je završen javni poziv, međutim, išlo se na dopunske natječaje, s 
obzirom da u nekim školama nije popunjena kvota. Trenutno su u tijeku edukacije u sklopu 
projekta „Zajedno do znanja 4” u organizaciji Grada Pule koje traju 3 dana i to je sve OK i ide 
svojim tokom. Međutim, ono što je problem, što je u ovoj godini narastao broj pomoćnika u 
nastavi. Dakle, od prošle godine imamo povećanje za nekih 30%. Dakle, 17 pomoćnika u 
nastavi više za 26 učenika više nego prošle godine. Ukupna vrijednost projekta „Zajedno do 
znanja 4”, o čemu smo već govorili, je negdje oko 4,5 milijuna kuna, dok u ovoj godini iz 
proračuna izdvajamo gotovo milijun i 400 tisuća kuna. Ono što je interesantan podatak, vi ste 
postavili pitanje satnice. Dakle, Grad Pula ima punomoćnika u nastavi više nego cijela 
Primorsko-goranska županija. I za primjera radi, dakle, cijela Primorsko-goranska županija 
ima 93 pomoćnika, dok bismo mi trebali osigurati 96 pomoćnika samo za Grad Pulu. Da to 
probam malo pojasniti po školama. To bi značilo, da iako neke škole imaju 200-injak učenika, 
primjerice Monte Zaro, one po jednom razredu imaju 2-3 pomoćnika. Dakle, da je to zaista 
pitanje kako je uopće moguće da imamo toliki broj pomoćnika u nastavi. Što se tiče 
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povećanja satnice, o tome se dosta pričalo. Ja bih samo htjela isto tako napraviti jedan mali 
presjek. U Zagrebu je povećano od siječnja 2022. s 25 na 30 kuna i to je zaista točno. U 
Dubrovniku su povećali satnicu s 25 na 35 kuna. Izdvajaju milijun i 900 tisuća kuna u 
proračunu, dakle, nešto malo više nego mi. Međutim, za 60 pomoćnika u nastavi, za ukupno 
63 djece. Kada bismo gledali Grad Rijeku, isto je interesantan podatak jer oni imaju 23 škole, 
a od toga imaju ukupno 63 pomoćnika u nastavi, što je isto interesantno, s time što imaju dvije 
škole po posebnim programima. Kad pričamo o satnici, naša je satnica 25 kuna na sat neto, 
dakle 31 kunu bruto s time da i sufinanciramo pomoćnike u nastavi u produženom boravku i 
voljela bih da se to ne zaboravi. Naši pomoćnici isto tako imaju i 0,5% po godini staža, dakle, 
onaj koji ima više staža imat će i veći iznos. Imaju također sva materijala prava. Dakle, imaju 
pravo na regres, na božićnice, na dnevnice i Rijeka to primjerice nije plaćala u prošloj 
školskoj godini. Tako da mislim, da zaista, po uvjetima i nije tako loše. Ono što nije tako loše 
u smislu ovih materijalnih prava. Na to mislim. Naravno da dignemo satnicu samo za 5 kuna, 
što zvuči malo, s obzirom na količinu pomoćnika u nastavi, nama dodatno treba nekih 760 
tisuća kuna za 10 mjeseci. Do kraja godine to bi iznosilo, dobro ste rekli 228 tisuća kuna. 
Međutim, s obzirom da smo mi prošli u projektu, i osigurana su sva sredstva, to je 4 milijuna 
394 tisuća kuna mislim da je ovo tema o kojoj moramo razgovarati na nivou više gradova, 
dakle, da to nije tema samo za Grad Pulu, koja se mora rješavati, kao što sam već naglašavala, 
sustavno, i o kojoj moramo donijeti odluku kako bismo i u sljedećim godinama mogli 
ispoštovati. Dakle, što ako projekt „Zajedno do znanja 4”, odnosno „Zajedno do znanja 5”, 
sljedeće godine ne prođe ili ga ne bude. Pomoćnici u nastavi morati će biti financirani u 
potpunosti iz proračuna, a to je iznos od 4,5 milijuna kuna. Tako da, evo, radi toga, smo rekli 
da ćemo razgovarati u 9. mjesecu o tome, a posebice, s obzirom na sve ostalo što nas čeka ove 
jeseni, početkom školske godine. Evo. Hvala lijepo. 
 
ANA FONOVIĆ 
Imam još nešto pročelnici za reći. Po ovome što ste vi rekli, ispada, da zapravo Grad Pula, 
odnosno gradska uprava određuje broj asistenata. To nije tako. To određuje nadležni Ured 
državne uprave u Istarskoj županiji. To nije u ingerenciji gradske uprave, to želim reći. 
 
IVANA SOKOLOV 
Da, tako je, hvala vam na komentaru. To je u ingerenciji županije koja donosi odluke po 
pitanju broja pomoćnika u nastavi. 
 
SEAN SOLDATIĆ 
Zahvaljujem Predsjednice. Imam dva pitanja.  
Jedno pitanje bi bilo za pročelnika Prhata. Radi se o prometnom sigurnosnom pitanju na 
križanju Valdebečkog puta i Premanturske ceste. Naime, svjedoci smo, pogotovo ljudi koji 
žive u tom kvartu, da turisti doslovno prelete preko tog kružnog toka ne znajući da je tamo 
kružni tok jer vizualno baš i nije vidljiv, tako da je to veliki sigurnosni problem. Prelete u 
trećoj i četvrtoj brzini i može doći do sudara i neželjenih posljedica. Pa, ukazao bih na taj 
problem da bi trebalo napraviti svakako vizualnu signalizaciju za vozila koja dolaze iz pravca 
Banjola gdje bi oni vidjeli da je tamo kružni tok i da moraju usporiti i da to više nije cesta sa 
pravom prvenstva nego da dolaze na kružni tok. To je ozbiljno sigurnosno pitanje jer 
ponavljam, doslovce, turisti prelete taj kružni tok. Izbjegnimo to, stavimo odgovarajuću 
signalizaciju da bude taj kružni tok siguran za naše građane.  
Imam drugo pitanje za pročelnicu Ivanu Sokolov. Naime, radi se o budućoj, eventualnoj, 
lokaciji osnovne škole na području Grada Pule, odnosno da li smo dobili podatke od Zavoda 
za statistiku koliko je školske djece u kojem mjesnom odboru, kako bi Grad Pula mogao 
prema tim kriterijima odrediti gdje će se, eventualno, graditi nova osnovna škola. Naime, 



 

9 
 

prema parametrima broja ne samo novorođene djece, nego djece školskog uzrasta, to je 
osnovni parametar da bi se buduća osnovna škola gradila na području Grada Pule. Ja 
ukazujem evo u cijelom ovom mandatu koji traje godinu i nešto dana da se mlade obitelji sele 
van centra grada, da nastaju novi kvartovi sa puno djece školske dobi koja moraju putovati ili 
u centar ili u osnovnu školu Vidikovac da bi išla u osnovnu školu. Tako se i stvaraju gužve 
kad roditelji dolaze po djecu od 1. do 4. razreda jer nitko od nas više djecu od 1. do 4. razreda, 
rijetko tko može, on dolazi po njih u centar. Pa da izbjegnemo i gužve i sigurnost i 
pristupačnost osnovnog školstva, da imamo te parametre pa da Grad zna planirati gdje bi se 
gradila buduća osnovna škola. Evo. Zahvaljujem. 
 
DAMIR PRHAT 
Zahvaljujem se na vašem pitanju. Pa vjerujem da ćemo se složiti oko činjenice da je izgradnja 
tog kružnog toka unaprijedila prometovanje na tom raskrižju i s aspekta sigurnosti, ali isto 
tako i s aspekta protočnosti. Navedeno rješenje je prije svega implementirano i izgrađeno s 
obzirom na prostorne uvjete koji su bili na toj lokaciji i s obzirom na sve ovo što ste rekli, mi 
ćemo istražiti sve mogućnosti za unaprijeđenje, prije svega signalizacije za sva vozila koja 
dolaze iz pravca Banjola. Znači, da ne bi većom brzinom dolazilo na predmetno raskrižje i na 
taj način dovodili u sigurnost ostale sudionike u prometu. Hvala vam na konstrukciji. Hvala. 
 
IVANA SOKOLOV 
Hvala na pitanju. Da, dobro pitanje što se tiče škola. Nemamo još potpune podatke Zavoda za 
statistiku ali smo radili jednu malu analizu s obzirom da smo svojevremeno pričali o osnovnoj 
školi na području Valdebeka i onda nas je zanimalo, s obzirom da je to naselje koje se zaista 
rapidno širi koliki je broj djece uopće tamo i kako oni gravitiraju prema drugim školama. 
Podatke koje smo dobili je da je u biti udio djece s područja Valdebeka koja je uključena u 
predškolske ustanove, negdje 7, dakle nešto malo manje od 8%, a u osnovnim školama negdje 
oko 6%, dakle, 272 djece od ukupne djece u Gradu Puli. Ono što je isto tako mogu reći da je 
zanimljiv podatak da su nam škole, ono što znamo sa terena i vidimo, da su nam škole u 
centru grada poput osnovne škole Centar i Monte Zaro prazne i imaju manji broj djece dok su 
nam neke škole zaista popunjene i imaju veliki broj djece, ajmo reći muku muče sa mjestima. 
To je isto neki pokazatelj i pitanje je na koji način bismo onda to danas, sutra u tom dijelu i 
rješavali. Evo. Hvala na pitanju, ako ima još nešto... 
 
SEAN SOLDATIĆ 
Iskoristit ću pravo na komentar obzirom da imamo te nekakve podatke, sugeriram da taj 
disbalans u broju djece u određenim školama u narednom periodu otvaranjem ili škola ili 
određenih odjela, područnih škola, da taj disbalans korigiramo. Evo. Hvala lijepo. 
 
MIHA PAUS 
Imam pitanje za pročelnicu za financije. Dakle, 65% sredstava od turističke pristojbe ostaje u 
lokalnoj turističkoj zajednici, od toga se 30% doznačuje gradu za poboljšanje uvjeta boravka 
turista i koriste se namjenski za poboljšanje uvjeta boravka turista na temelju prethodno 
usvojenog zajedničkog programa općine ili grada. U 2021. godini je zbog situacije paušal 
turističke pristojbe za male iznajmljivače bio smanjen za stalne krevete s 350 kn na 175 kn, a 
za pomoćne krevete s 350 kn na 0 kuna, a ove godine smo vratili na ono staro, znači, stalni i 
pomoćni kreveti su 350 kuna. To rezultira da ove godine imamo 60% veće prihode. E sad, s 
obzirom da mi stanovnici ipak imamo i nekakve negativne efekte od tih turističkih sezona u 
vidu povećanih cijena hrane i općih namirnica, problemi s gužvama u prometu, parking, otpad 
i tako dalje, mene zanima na što to Grad troši te novce za poboljšanje boravka turista u gradu? 
I tko donosi tu odluku i na temelju čega? 
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VESNA SAJIĆ 
Vezano za vaše vijećničko pitanje kao što ste i sami rekli, ove godine zbog bolje turističke 
sezone bolja je i naplata prihoda od turističke pristojbe tako da je sa današnjim danom 
naplaćeno oko 1 mil. i 800 tisuća kuna prihoda po toj osnovi. S time da dnevno dolaze nam 
prihodi, a očekuje se naravno i do konca godine. Sredstva od turističke pristojbe koriste se za 
uređenje grada i poboljšanje svih uvjeta i ona su samim proračunom raspoređena kroz izbore 
za trošenje. Tako je u samom proračunu definirano koja sredstva, odnosno ukupan iznos 
planiranih sredstava se troše za uređenje grada. Nisu navedeni pojedinačni objekti, nego 
vezano za sve ono što se poboljšava, unaprjeđuje život kako za turiste, tako i za građane ovog 
grada. Hvala. 
 
MIHA PAUS 
Samo jedan komentar da li mi možete reći bilo što konkretno za prošlu godinu barem. Ovo je 
općenito. Čisto da se dobije dojam o čemu se radi. 
 
VESNA SAJIĆ 
Konkretne podatke za prošlu cijelu godinu mogu vam dostaviti pisanim putem jer ovdje 
nemam, ali ono što sam rekla, dio je vezano za uređenje samog grada, kako što su i urbana 
oprema i sve ono ostalo što se uređuje, a detaljnije iznose i ostalo vam mogu onda poslati. 
Hvala. 
 
ELENA PUH BELCI 
Ja ću ponoviti pitanje pročelniku Prhatu s obzirom da još nisam dobila odgovor. Odnosi se na 
kriterije dodjele pristupa residence only parkiralištu. Znamo da novom regulacijom 
parkirališta je osigurano 220 mjesta samo za residence only ili kako ih već želimo zvati, samo 
za osobe koje žive i imaju prebivalište na određenim lokacijama. S obzirom da znamo da ima 
puno više zainteresiranih, pitam se na koji način je izvršena dodjela tih pokaza? Da li je 
ispucano svih 220 pristupa residence only parkiralištu i na koji način je dodijeljeno? S 
obzirom da je moguće, koliko vidim, da jedna obitelj može dobiti dva pokaza i dva papirusa, a 
možda susjed do njega, ne može dobiti niti jedan, jer su, eto, ispucane, sve kvote.  
A vezano za to isto spornu regulaciju parkirališta, htjela sam uputiti pitanje pročelnici Ademi 
s obzirom da je na neki način ograničen pristup pisarnici Grada Pule jer jedna osoba koja 
mora doći dostaviti pismeno u pisarnicu, mora se u najbližoj varijanti ići parkirati na Karolinu 
i platiti 30 kuna sat ili ne znam, na Giardine ako ima sreće za 15 kuna. Koju smo uputu dali 
našim korisnicima, odnosno našim građanima koji dolaze u pisarnicu? I da li možda 
razmišljamo o jednoj dislociranoj, pristupačnoj pisarnici kako bi građani mogli obaviti sve 
svoje obaveze prema Gradu Puli? Hvala. 
 
DAMIR PRHAT 
Nije bilo baš jasno vaše pitanje, ali dobro, ja ću pokušati se prisjetiti. Riječ je o rezerviranim 
parkirnim mjestima. Nešto ste tu bili malo pobrkali u početku kad ste postavljali pitanje. Ja 
sam vam, i kad sam vam odgovarao na Gradskom vijeću, rekao da rezervirana parkirališna 
mjesta ugovara Pulaparking i mi smo vaš upit proslijedili Pulaparkingu. S obzirom na velik 
broj parkirališnih mjesta koja su rezervirana vjerojatno trgovačko društvo još nije uspjelo 
dostaviti odgovor na to pitanje. To je jedino što vam mogu reći vezano za to. Dobili smo još 
vaših pitanja. Mi smo na nešto odgovorili, kao što se tiče one Odluke o mjerilima za kupnju 
stanova. Znači dvije odluke. Bilo je još jedno pitanje koje je bilo adresirano prema Službi za 
zastupanje koje smo isto tako usmjerili jer vi sva pitanja upućujete prema meni, ali s obzirom, 
ipak ste bili zamjenica gradonačelnika, otprilike bi trebali znati djelokrug upravnih tijela 
Grada Pule i kome uputiti određeno pitanje. Evo. Hvala najljepša. 
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ELENA PUH BELCI 
Evo ja bih samo htjela razjasniti, da ja jako dobro znam tko odluke o kojima danas ja govorim 
i postavljam pitanja, tko predlaže ovom Gradskom vijeću i da je to definitivno nešto što se 
koordinira od strane Grade Pule prema trgovačkom društvu koje je u vlasništvu Grada Pule. 
Prema tome, ono nije samostalno tijelo. Ono je tijelo koje donosi odluke na temelju naših 
odluka. Prema tome jako dobro znam kome postavljam pitanje i zašto postavljam pitanje. 
Hvala. 
 
ANJA ADEMI 
Hvala na pitanju. Ja ću se isto uključiti. Meni ste uputili pitanje vezano za pisarnicu koja je 
pod Upravnim odjelom za opću i mjesnu samoupravu, ali s obzirom da sam ja pročelnik 
Upravnog odjela za lokalnu samoupravu pa valjda određujem gdje će biti pisarnica. Moram 
reći, da prije su građani mogli parkirati najbliže na parkingu Stare tržnice koje je sada holders 
only. Ali vjerojatno znate da sada mogu parkirati i Augustovom prolazu, to je u ovoj ulici 
ovdje gdje je ova pekara. Znači, odmah blizu pisarnice. A također u Anticovoj ulici i u 
Flacijusovoj. Tako da ne moraju parkirati na Karolini za 30 kuna po ljeti. A podsjećam da od 
1.10. na Karolini mogu parkirati za 4 kune, tako da nije daleko do pisarnice. Što se tiče same 
lokacije pisarnice, znači ona je naslijeđena, mi zajedno sa Upravnim odjelom za opću upravu 
razrađujemo ustvari projekt jedan info point koji bi bio ili na Giardinima ili u prostorima 
Pulaprometa, tamo prema autobusnom kolodvoru, gdje bi ustvari pokušali objediniti sve 
usluge koje komunalne tvrtke pružaju građanima kako bi građani mogli možda po kvartovima 
doći i informirati se o svim komunalnim uslugama koje grad plaća. Hvala. 
 
DANIEL DEKOVIĆ 
Moje prvo pitanje je za direktora Pulaparkinga. Znači, prilikom dizanja cijena oko Arene, ja 
mu postavljam pitanje da li on razmišljao većinom o majkama, točnije o roditeljima koji voze 
svoje djecu u dječji dispanzer i koji trenutno tamo moraju plaćati 30 kuna cijenu parkinga ili 
su razmišljali onim riječima kako je na press konferenciji pročelnik Prhat rekao: „da i majke 
dođu s autobusom pa dovedu dijete na pregled”? To je bilo prvo pitanje. 
A drugo pitanje ću postaviti Gradonačelniku. Sjetio sam se da je kolega Belas prije jedno cca 
6 mjeseci spomenuo onih 50 ilegalnih stanova pa mene interesira da li se nešto rješava po tom 
pitanju? I kakvo je stanje trenutno i da li se može možda popis tih ljudi koji su ilegalno u tim 
stanovima objaviti pa da svi znamo tko je ilegalno unutra? Hvala. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Poštovani vijećniče hvala vam na pitanju. Pitanje je izuzetno kvalitetno i korektno. Prvo da 
pozdravim sve prisutne, što sam trebao odmah na početku. Naime, što se tiče vašeg pitanja, o 
tom pitanju se razmatralo i dogovoreno je da se tamo na toj lokaciji za potrebe roditelja koji 
dolaze kod doktora naprave 6 parkirnih mjesta gdje će biti zadržavanje otprilike sat vremena, 
više ili manje, gdje će roditelji moći koristiti besplatno ta parkirna mjesta. Tako da je ovo vaše 
pitanje na tragu onoga što mi razmišljamo. To je dogovoreno sa Gradom Pulom. U principu 
čekamo samo iz odjela pisani dio da možemo pristupiti tom dijelu i to je to. 
 
DANIEL DEKOVIĆ 
To možemo očekivati vrlo brzo ili...? Jer evo meni se nekoliko roditelja požalilo. Mislim 
većinom oni izgube tamo oko 2 sata pa 60 kuna mislim da nije baš jeftino za majke. 
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BRANISLAV BOJANIĆ 
Što se tiče Pulaparkinga to može biti jučer ako papirologija riješi svoj dio priče, Pulaparking 
znate da djeluje promptno i mi ćemo u roku odmah tih 5-6 mjesta, koliko se dogovorimo, biti 
obezbjeđena za potrebe roditelja. Tako još jedanput hvala na postavljenom pitanju. Pitanje je 
korektno i ono će zaživiti da li danas, da li sutra, ali vrlo brzo će biti realizirano. Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo, hvala na pitanju. Dakle, ilegalni stanovi. Postoji povjerenstvo za bespravno stanovanje. 
Komunalni redari obilaze sve gradske stanove. Radimo sada popise, provjeravamo situaciju i 
vjerujem krajem rujna da ćemo imati cijelu listu posve jasnu. Ja se nadam. Ako bude 
produljenje roka to ćemo javiti i zasigurno sve objaviti. Što možemo po zakonu objaviti. Tako 
da, korektno je pitanje, hvala. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Imam pitanje za Predsjednicu Gradskog vijeća i odnosi se na kršenje čl. 6. Poslovnika, 
odnosno prava vijećnika na odgovore. Komunalnom redarstvu sam uputila 12. kolovoza 
prijavu sa zahtjevom da se provjeri ima li ona nakaradna nedovršena građevina u Kandlerovoj 
ulici sa slastičarnicom u prizemlju sve potrebne dozvole i nisam dobila odgovor. Dana 4. 
srpnja i 8. kolovoza uputila sam pitanje pročelniku Nikoliću da me obavijesti o zahtjevu za 
izdavanje lokacijske dozvole tvrtke Hotel Valkane d.o.o., ali nisam primila nikakav odgovor. 
Na primjer, odgovor je mogao glasiti i da lokacijska nije stigla, obavijestiti ćemo vas kada 
bude podnijeta. Na sjednici radnog tijela Gradskog vijeća Odbora za prostorno uređenje pitala 
sam pročelnika Prhata kako se misli financirati izgradnja nogometnog igrališta na Valkanama 
kojem danas imamo odluku za usvajanje, odbio je odgovoriti, što je po meni nečuveno, tako 
da vas ljubazno molim da me obavijestite što ćete poduzeti da vijećnici dobiju odgovore koje 
postave pročelnicima? Hvala. 
 
Predsjednica Gradskog vijeća moli pročelnika da odgovori na pitanja. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Ali ja zbilja ne želim odgovor od pročelnika Prhata. On je imao prilike odgovoriti na sjednici 
Odbora. Ja molim Vas samo da mi kažete na koji način ćete se založiti za poštivanje čl. 18. 
odnosno prava na odgovor vijećniku na pitanja koja postavljaju pročelnicima. 
 
SANJA RADOLOVIĆ (povreda Poslovnika) 
Ja razumijem, jasno mi je, ispričavam se, tražim povredu Poslovnika. Meni je sasvim jasno da 
netko pati da ne sjedi tamo u onoj fotelji, ali to ne znači da može zloupotrebljavati Poslovnik 
niti ovdje svih praviti budalama. Sad poštovana bivša predsjednica Gradskog vijeća koristi 
isto ono što je prethodnih 15 sjednica nama zabranjivala i govorila kako ne smijemo kršiti 
Poslovnik i zloupotrebljavati institut povrede Poslovnika i svega ostalog. Ja vas zaista molim 
da je upozorite da ovo nije način da dobacuje sa klupa niti da se raspravlja sa vama kao 
predsjednicom Gradskog vijeća. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Ako je već riječ o dobacivanju sa klupe, ovo je dobacivanje sa klupe. Mislim, ja imam prava, 
a tko ste vi da biste meni to govorili... 
 
PREDSJEDNICA 
Mi ćemo ići dalje, a ja ću u Upravnom odjelu preispitati o čemu se radi. Hvala. 
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MARIN LEROTIĆ 
Dva pitanja, oba dva ću postaviti gospodinu Gradonačelniku.  
Prvo pitanje je da li ćete i dalje ustrajati u odluci vezano za holders only, odnosno parkinge 
koji su namijenjeni samo i isključivo za stanare zone kojima je to namijenjeno? 
I drugo pitanje koje sam zapravo negdje pročitao, da li ste možda sa Škugorom dogovorili 
smjenu direktora Plinare? 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Najprije da pitam Predsjednicu koliko ja vremena imam za odgovor. 10 minuta. Dobro.  
Kolega Lerotiću, dakle, što se tiče pitanja holders only, da. Da. Dakle, od toga sigurno neću 
odustati. A što se tiče vašeg drugog pitanja, naravno, koje je provokacija, pa ovako bih vam 
odgovorio. Naravno da ne. To što vi kažete. Ja se ne bavim politikom, kako se bave neki vaše 
kolegice i kolege partijski. Vi ste nedavno izjavili i govorili o najprije mome neznanju, 
neiskustvu i nesposobnosti i tako dalje. Tzv. „3N“. Sve kolegice i kolege, svi prisutni u ovoj 
vijećnici meni to mogu reći prije vas. Svi imaju pravo to meni reći, svi, ne samo vijećnice i 
vijećnici, meni to mogu reći prije vas. O nesposobnosti, o neiskustvu i neznanju. To vam je 
prvo. A dopustite još malo širi odgovor. Znate, nekome kada je nešto dano, kao što je vama 
političko dano od jedne političke osobe ili kada je netko od jedne političke osobe izabran, 
onda je on u definitivnoj razlici od nekoga tko je izabran od puka ili od naroda. Kada se 
govori o odabranima i izabranima, onda bih vas podsjetio na neke stare zapise. Oni su vam 
citirani i navedeni i u Tori i u Mahabharati i Ramajani i u Vedama i u Bibliji i u Kuranu i u 
epu o Gilgamešu pa sve do Umberta Eca, ruskog realizma iz 20. stoljeća. I tamo se govori o 
odabranima i izabranima. I onaj tko je u takvim zapisima odabran i izabran od naroda, od 
čovjeka, taj ima priliku nešto napraviti. A onaj tko je izabran od jednog, a nema argumente za 
gotovo ništa, taj nema i ne smije imati nikakvu priliku. Ako ste me shvatili, nadam se da jeste. 
Imat ćete priliku na snimci ponoviti sve što sam rekao. I meni bi bilo neugodno da sam na 
vašem mjestu, kad već tako pitate, član stranke, a nisu svi vaši kolegice i kolege takvi, ja bih 
sto puta pogriješio, a i jesam nekoliko puta ove godine pa se ispričao i žao mi je, nego gledao 
u pod dok šetam gradom, nego se crvenio zbog Kaštijuna i Uljanika, nego pretvarao 
poljoprivredno zemljište u građevinsko, nego davao terase i posjede prijateljima, nego 
povlađivao onima koji mi lajkaju statuse. To su vam temeljne razlike odabranih i izabranih od 
jednog političara ili od puka i naroda. Ono što bi se reklo, lopatu u ruke. Hvala. 
 
MARIN LEROTIĆ 
S obzirom da ustrajete o odluci holders only ja ću najaviti samo da ću ovih dana podnijeti 
Visokom upravnom sudu Republike Hrvatske zahtjev za ocjenu zakonitosti Odluke o 
organizaciju i načinu naplate parkiranja na području Grada Pule-Pola. Naime, sporan je 
upravo čl. 17. predmetne odluke koja propisuje način korištenja javnih parkirališta tzv. 
holders only kojim se omogućuje sklapanje ugovora o korištenju parkirališnog mjesta, a koji 
mogu sklopiti isključivo stanari, odnosno fizčke osobe koje imaju prebivalište unutar područja 
koje obuhvaća holders only parkirališta. Ova Odluka je u suprotnosti sa ne samo odredbama 
Zakona o sigurnosti prometa na cestama, Zakona o komunalnom gospodarstvu i nekim 
drugim zakonima, ali je protivna i Ustavu Republike Hrvatske. Tome u prilog ide i činjenica 
da su takve i slične odluke poništene ne samo na Vrhovnom sudu, nego i na Ustavnom sudu 
Republike Hrvatske jer takva Odluka ima za posljedicu zabranu parkiranja drugih građana na 
tom mjestu. Takva odluka je diskriminatorna i nema određeni javni interes za sve građane 
našeg grada. Diskriminira građane iz drugih 15 mjesnih odbora kojima je otežan dolazak u 
grad i obavljanje svih djelatnosti i želja zbog kojih bi došli u naš centar što možemo i vidjeti 
po praznom Forumu malo prije, u srediti turističke sezone. S obzirom da ćete vi u tome 
ustrajati, ja ću ovih dana podnijeti zahtjev o ocjenu zakonitosti i očekujem da će, poštivajući 
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sudsku praksu, Vrhovni, Visoki upravni sud Republike Hrvatske poništiti taj članak. Što se 
tiče ovog drugog, kao što znate, ja sam izabran na listi, izabran sam od strane građana, kako u 
Hrvatskom saboru, tako i u Gradskom vijeću. A što se Ine tiče ja sam to pitao, ne najviše iz 
konteksta koji me zaintrigirao da smo smijenili uspješnog, odnosno smijenjen je uspješni i 
dugogodišnji direktor Plinare, a doveden je čovjek koji zapravo, protiv kojeg nemam ništa 
protiv, ali koji je i sam rekao da je friški u ovom biznisu, a nakon onog što smo mogli vidjeti 
u javnosti ovih dana gdje je iz jednog velikog poduzeća ukradeno preko milijardu kuna i da su 
unutra očito bili nekompetentni ljudi koji nisu primijetili da je nestalo „samo milijardu kuna” 
ostavljam si pitanje je li gospodin Dean Kocijančić možda nekome smetao? 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolega Lerotiću naravno da ćete vi podnijeti sve što možete i znate, i to je sasvim 
demokratski i zakonito i normalo. Ja moram poštivati Zakon. Ako vaša prijava, ako je sud 
prihvati, na nama je poštivati zakone i to je to. Dakle, to je sasvim jednostavno, kao u svakom 
pitanju. Ova vaša druga postavka, ja je zaista ne mogu shvatiti po čemu vi mene povezujete s 
nekim. Možda da obrnemo pitanje jeste li vi znali možda cijelu tu situaciju, ipak ste vi u 
visokoj politici i još jednom bih podsjetio javnost da je vama sve dano. Znači, vama je 
politički sve dano i vi imate sva prava komentirati i pitati, ali meni bi bilo malo neugodno. 
Evo, znate vama je sve dano i zato se morate izboriti. 
 
DUŠANKO BABIĆ 
Zahvaljujem. Imam pitanje za pročelnicu za financije Vesnu Sajić. Možete nam reći kako se 
puni proračun u 2022. godini? Nadam se dobro. Jer znamo da će se donijeti Odluka o 
raspisivanju lokalnog referenduma. Da li imate možda neke projekcije koliko će to sve 
koštati? I da li znate možda sa koje stavke će se skinuti ta sredstva? 
I imam pitanje za direktora Vodovoda gospodina Eda Krajcara. Još 16.12.2021. potpisan je 
Ugovor o dodjeli bespovratnih sredstava iz nacionalnog Plana oporavka i otpornosti 2021.-
2026. zanima me što je do sad učinjeno za rekonstrukciju i izgradnju vodovodne mreže na 
području Grada Pule? Jer obaveza Hrvatskih voda i Vodovoda Pula je da će svako 
sufinancirati sa 3 milijuna 599 tisuća kuna. Zakonom o vodnim uslugama predviđena je 
integracija isporučenih vodnih usluga. Koje će aktivnosti poduzeti Vodovod Pula budući da je 
Ustavni sud privremeno obustavio izvršavanje svih općih i pojedinačnih akata koji se 
poduzimaju na temelju Uredbe o služnim područjima? 
 
VESNA SAJIĆ 
Vezano za pitanje o punjenju proračuna, mogu reći da sa današnjim danom, odnosno, 
dinamika punjenja proračuna je sukladna donesenim Izmjenama i dopunama proračuna. Tako 
da, možemo reći da proračun se puni onom planiranom dinamikom koju smo predvidjeli 
Izmjenama i dopunama gdje su i povećani prihodi proračuna, a ponajprije iz dijela poreznih 
prihoda. Tako da, iako je bilo malo skepsi oko toga, vidi se da u tom dijelu se puni proračun 
planiranom dinamikom i moći ćemo izvršiti sve svoje planirane aktivnosti i projekte koji su 
predviđeni do konca godine, ukoliko stvarno ne dođe do nekih većih poremećaja, vodeći 
računa naravno o svemu ovome što se dešava, porastu cijena na koje ćemo morati obratiti 
pažnju s obzirom i na rast energenata koji se predviđa za zimu, i na sve ostalo. Ali za sada 
možemo izvršavati sve svoje obveze uredno tako da u tom dijelu možemo za sada biti mirni. 
Što se tiče drugog dijela pitanja vezano za referendum, Izmjene i dopune proračuna smo 
donijeli 21. lipnja ove godine. Tada nije bilo poznato da će se održati referendum i naravno da 
ta sredstva kao posebna stavka nisu planirana u samom proračunu. Prema procjeni nadležnog 
odjela za opću upravu troškovi će iznositi nekih cca 500 tisuća kuna. Konačni broj koji ćemo 
znati nakon provedenog referenduma, ali to je taj iznos inicijalno koji moramo osigurati. 
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Privremeno ćemo koristiti sredstva proračunske zalihe, a kasnije ćemo, u sljedećem rebalansu 
taj dio prenijeti na stavku referenduma, jer to je obaveza koju moramo izvršiti, spada u one 
iznenadne i nepredviđene okolnosti za  koje nismo imali saznanja, odnosno moramo je 
isfinancirati i ne ovisi o volji, nego je zapravo obaveza Grada. 
 
EDO KRAJCAR 
Što se tiče pitanja iz nacionalnog Plana oporavka i otpornosti koji je Vodovod potpisao u 
prosincu lani, vrijednost ugovora bez PDV-a i neprihvatljivih troškova iznosilo je 35 milijuna 
kuna. Ti su projekti pisali su se tri projekta ustvari. Nešto što se tiče generalno vodouslužnog 
područja vodovoda Pula a to je rekonstrukcija vodovodne mreže Prodol-Taškerovi dvori, 
vrijednost 5,6 milijuna kuna, zatim smo imali rekonstrukciju tlačnog cjevovoda Rakonek-
Prnjani vrijednost 21,5 milijuna kuna i treće rekonstrukcija magistralnog cjevovoda koji se 
tiče dijela Prodol, odnosno ne Prodol, krivo sam rekao, nego Taškerovi dvori i onaj dio 
Savičente, sad se točno ne mogu sjetiti naziva, vrijednosti 6,7 milijuna kuna. To je ukupno 
znači 35 milijuna kuna. Ti su radovi svi u tijeku, znači, projekti su krenuli i Vodovod Pula je 
prijavio još jedan projekt na NPO na taj nacionalni Plan oporavka vrijednosti 3,5 milijuna 
kuna. Radi se o Tršćanskoj ulici. To još nije prihvaćeno, ali nadam se da će to biti sve na 
kraju dobro prihvaćeno od strane Hrvatskih voda, a što se tiče drugog dijela pitanja gdje se 
odnosi na objedinjavanja isporučitelja vodnih usluga, moram reći da je na sjednici Nadzornog 
odbora Vodovoda od 22. srpnja donesena odluka da uprava ima mogućnosti pristupanja na 
dobrovoljnoj bazi, jer to Ustavni sud nije zabranio, znači, to je nešto što je objedinjavanje na 
dobrovoljnoj bazi moguće, a tiče se isporučitelja Pragrande, Albaneže i Vodovoda Pula. Te su 
aktivnosti pokrenute. Kad bude spremno evo dat ćemo informaciju na Gradsko vijeće i 
Skupštinama pojedinih trgovačkih društava.  
 
MILAN RAŠULA 
Hvala Predsjednice. Prvo pitanje postavio bih pročelnici Anji Ademi. Mi smo u trećem 
mjesecu ove godine na sjednici Gradskog vijeća donijeli Odluku o pokretanju postupka za 
izradu strategije upravljanja imovinom Grada Pule za razdoblje 2023.-2028. Godine, Plan 
razvoja kulture za razdoblje 2023.-2030. i Plan razvoja pametnog grada Smart City za period 
2023.-2028. Godine. 
S obzirom da vas u velikoj većini slučajeva koristimo kao joker zovi i da stižete zahvaljujući 
vašoj radnoj energiji i posvećenosti i profesionalnosti da stignete da pokrijete sva područja, a 
budući nam je rok za ova tri, po meni vrlo važna i krucijalna dokumenta za Grad Pulu, četvrti 
kvartal koji na je na pragu, znamo da ćemo 9. mjesec potrošiti za pripremu referenduma, onda 
nam ide 10. pa ide i priprema proračuna za 2023. sa projekcijom za '24. i '25. Postavljam 
pitanje u kojoj smo fazi sa ova tri dokumenta, budući ste vi u sva tri dokumenta voditelj, 
odnosno koordinator dokumenata i s obzirom da se ne radi o općim aktima, nego o 
dokumentima, kakva će biti eventualno situacija da se i vijećnice i vijećnici upoznaju sa 
pripremljenim materijalima i eventualno javnost, znači, i građani Pule? 
Drugo pitanje postavio bih gospodinu Bojaniću, ravnatelju ili direktoru Pulaparkinga. 
Nedavno smo imali par oblačnih dana i kiše. Imali smo nekoliko vrhunskih događaja u Areni, 
Arctic Monkeys i Tame Impala. Imali smo još dosta jakih koncerata. Kakvi su vaši 
feedbackovi ili povratne informacije sa parkiranjem u te dane. Da li nam možete reći, s 
obzirom da vrlo često vam je osporavano da na ovom Gradskom vijeću iznosite nekakva vaša 
promišljanja i strateške odluke u smislu osiguravanja parkirnih mjesta, kakve su vaše povratne 
informacije vezano za korištenje parkirališta u Mandraču i na Gregovici, odnosno kod 
Decathlona u te dane kad je bila kiša i kad su bili veliki događaji. 
Hvala. 
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ANJA ADEMI 
Hvala na pitanju. Kao što ste rekli i ponovit ću, znači, u ožujku je Gradsko vijeće donijelo 
Odluku o izradi tri strateška dokumenta koji su dokumenti nižeg reda od Strategije urbanog 
područja i Plana razvoja Grada. Što se tiče Plana razvoja kulture za razdoblje 2023.-2030. 
godine, proveden je proces javne nabave i odabran je izvođač izrade strategije „Proideja“ iz 
Zagreba. Održano je nekoliko inicijalnih sastanaka i nekoliko on-line sastanaka sa izvođačem 
te je u tijeku evaluacija postojećeg stanja i analiza prethodnog plana razvoja. Što je bilo jedno 
i od pitanja pri donošenju ove Odluke o izradi strategije, da li će se analizirati prethodna 
strategija, prethodni plan razvoja, što smo naložili izvođaču da napravi. Nakon toga će se 
odraditi mapiranje, analiza i sastanci sa svim dionicima i nakon toga odrediti mjere, akcijski 
plan i mehanizmi provedbe. Ono što smo naglasili svim izvođačima pojedine strategije, 
pogotovo što se tiče razvoja kulture, da je participativan pristup ono što smo definirali kao 
jedan od naših prioriteta kako bi ustvari uključili što veći broj dionika. Također, članovi 
odbora Gradskog vijeća koji su zaduženi za razvoj su također zamolili da budu uključeni pri 
izradi strategija tako da i njih obavještavamo i pozvali smo ih, recimo na Partnersko vijeće 
plana razvoja grada. Tako da kako bude napredovao naš rad na tim dokumentima, mi ćemo 
izvještavati odbor Gradskog vijeća zadužen za razvoj, a ovaj prema upitima vijećnika naravno 
odgovarati i uključivati se koji budu htjeli aktivnije sudjelovati u tome. Što se tiče strategije 
upravljanja imovinom Grada Pule, također je provedena javna nabava. Odabran je izvođač 
Projekt=Razvoj. Osim strategije upravljanja imovinom ugovorili smo s izvođačem i Plan 
upravljanja gradskom imovinom za 2023. godinu, znači i za Plan razvoja kulture i za 
Strategiju upravljanja imovinom ugovorili smo završetak izrade dokumenata do sredine 
prosinca. I što se tiče Strategije razvoja pametnog grada također smo proveli javnu nabavu. 
Izabran je izvođač tvrtka Apsolon iz Zagreba. Ugovor smo potpisali tek u kolovozu s rokom 
isporuke od 9 mjeseci s obzirom na složenost samog dokumenta i veliki broj dionika, tj. 
područja koju će ta strategija obuhvaćati, ali sa njima imamo ovaj petak dogovoreni inicijalni 
sastanak i dogovor da ustvari do kraja godine bude i ta strategija gotova. Što se tiče imovine i 
kulture, tu je sad, već se započela analiza stanja. Pretpostavljam da će, kao što smo u planu 
razvoja grada i u SRUP-u imali fokus grupe i taj participativan pristup kroz ili neka događanja 
ili predavanja ili radionice tako da ćemo uključiti što veći broj ljudi. Evo. Hvala. 
 
MILAN RAŠULA 
Zahvaljujem se na odgovoru. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Još jedanput pozdravljam sve prisutne da ne zaboravim. I zahvalio bih poštovanom Rašuli na 
postavljenom pitanju koje je korektno i pošteno. Naime, ajmo probati jedan mali uvod 
napraviti da bih mogao sve to objediniti i odgovoriti na to pitanje koje nije jednostavno, a u 
principu je jednostavno. Mogu reći brojke, suhoparne brojke i završiti s pričom i otići. Ali 
nismo riješili zašto smo ovdje. Naime, Grad Pula ima negdje oko 40 tisuća i kusur plus-minus 
registriranih vozila. Sa ostatkom oko Pule to negdje se dođe oko čak negdje oko 50-ak tisuća. 
Dnevno, u dogovoru sa direktoricom turističke zajednice, rečeno mi je da dnevno na području 
Pule boravi 25 tisuća stranaca ili turista. Sa okolicom bližom i malo dalje, negdje oko 80 
tisuća ljudi. Podijelimo sa 3, sve te, dobit ćemo otprilike još 25 tisuća auti. Kad zbrojimo, 
ajmo biti korektni i reći da svi ti auti ne moraju biti odjedanput u gradu, ali ja se ne sjećam i 
ne znam, možda netko od vas zna, da je netko uspio u dva deci sipati litru vode. Taj se još nije 
rodio, a ako se rodio to će biti davno iza nas ili ispred nas. Kako god hoćete. U jednoj našoj 
viziji i kroz razgovor, Pulapakring je razvio odrađene strategije što u pisanom obliku, što u 
crtanom obliku. Prezentirano je, nije nam dato da prezentiramo pa jesmo na neke skrivećke 
načine to probali provući kroz medije. Na sreću, ovaj grad ima takve spomenike kulture koji 
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privlače enormnu količinu ljudi iz cijeloga svijeta. U nekima od njih se i dešavaju koncerti, 
kao što su bili nedavno, gdje su bili dupkom puni. Gdje su se u par minuta prodale sve karte. 
Dana 3.9. znate da nastupa MMA u Gradu Puli u Areni. Već su skoro sve karte prodane. 
Mjesta rezervirana za parking i tako dalje i tako bliže. Nasreću imamo što ponuditi ljudima 
koji dolaze izvana. Ono što vas interesira je pretpostavljam, mnoge u gradu, Mandrač. Toliko 
osporavani Mandrač je ove godine odradio svoj posao jako dobro. Jako dobro. Još ću jedanput 
reći jako dobro. Naime on, ako se ne slažu auti, može primiti između 220 – 250 auta. 
Djelatnici Pulaparkinga koji od mene imaju svu pohvalu za rad na terenu, uspjeli su složiti 
360 auta na Mandraču. 360 auta. Samim time 360 auta nije ušlo u grad. Na mjestu Lučke 
uprave, gdje smo u najmu na pet godina, tamo vam dođe negdje između 180 – 200 auta. 
Djelatnici su složili 295, ajmo reći 300 auta. To već 660 auta nije ušlo u grad. Znači smanjili 
smo taj pritisak u grad. Toliko osporavan ili osporavana Gregovica u tom periodu nije saživio 
park-and-ride. Nije saživio. Uz svo naše nastojanje. Ali zato tamo i nema naplate. Od 
mogućih 620 auta koliko se mogu složiti, tamo je u tom periodu bilo 317 auta koji nisu 
naplaćeni jer je parking bio besplatan. Ljudi su šetali bez problema. Do grada su došli za 7-8 
minuta. Hodali su. Nitko nije postavljao pitanje. Mir, tišina, laganini. Dakle, preko tisuću auta 
nije ušlo u grad jer smo mi uspjeli sa tim dodatnim parkinzima rasteretiti sam centar grada. Da 
li sam ja na to ponosan, možda i jesam, a možda i nisam. Ali možemo reći da smo napravili 
nešto što do sada u našem portfelju nije bilo moguće. Imamo vizije, imamo ideje koje ćemo 
vrlo lako prezentirati kako vama tako i javnosti za još otprilike 600-tinjak parkirnih mjesta 
koje ćemo napraviti vrlo, vrlo brzo. U dogovoru sa Gradom. I samim time mislim da će taj dio 
priče biti zaokružen na jedan drastično korektniji i pošteniji način. U razgovorima sa 
određenim investitorima, čak je i bolnica predviđena za neke određene katove, ali kažem da 
nešto unaprijed ne prejudiciram, mogu reći samo da vam hvala na pitanju. I da, u 
Pulaparkingu se razmišlja o budućnosti kako riješiti ovaj problem. Ako imate još neko 
dodatno pitanje, ja sam spreman dok sam ovdje, a onda bih odgovorio na još jedno pitanje 
koje je prethodno postavila poštovana Puh Belci jer vidim da se barata sa Pulaparkingom, pa 
sa Gradom, pa ću ja odgovoriti na to pitanje, pa samo vi još ako imate da mi postavite još 
jedno pitanje.  
 
MILAN RAŠULA 
Ma evo upravo sam to hteo da vas pitam jer nekako ispada da vas se onemogućavalo u 
prezentaciji do sada na Gradskom vijeću. Ja živim u gradu i dosta sam često na cesti i prošao 
sam i te gužve. Nisam osjetio da je toliki upliv auta na koncertu Arctic Monkeys i Tame 
Impala, a znam da je bilo dosta mojih prijatelja iz Srbije, dosta iz Zagreba, iz okoline, dosta iz 
Italije. Znači, dosta je bilo stranaca koji su za transfere koristili privatne automobile, a nije se 
osetila gužva. Mislim, svaka čast, i ovo što ste mi sad rekli. Nisam s ovim brojkama 
operacionalizirao i na Mandraču i na ovom dijelu di je od Luke u podkoncesiji, a ovo ako 
imate viziju da se na bolnici napravi nekoliko katova i heliodrom koji je trebao da se napravi 
za slijetanje helikoptera u prvom varijanti, dok se razgovaralo sa državom, to bi bilo space 
shuttle. Uglavnom hvala vam i pozdravite vašu ekipu i zaista ste odradili sjajan posao u toku 
ove turističke sezone. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Hvala na čestitkama. Da li mogu odgovoriti pošto je gospodin Prhat spustio meni lopticu da ja 
odgovorim. Vezano za holders only, negdje oko 200-tinjak je parkirnih mjesta. Mislim, mogu 
ja i pismeno, ali ja volim da gledam ljude kad pričam, jer pisano je pisano. Tamo može biti 
svašta napisano. Dakle, Pulaparking je jedna gradska firma koja radi po odlukama grada Pule. 
Holders only je samo znači za stanare, odnosno za ljude koji tamo žive. Nema brojeva, nema 
upisnina, nema kao kad uđete u banku da uzmete broj pa to je moje parkirno mjesto. Ne, ne 
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postoji. Dakle, holders only je zamišljen da građani ili stanari Staroga grada imaju jedini 
pristup na toj poziciji. Da li će njih bili 100, 200 kao što je sad poluprazno ili veći broj, nema 
veza sa nikakvom rezervacijom parkirnih mjesta. Taj broj je isključivo za potrebe stanovnika 
Staroga grada. Na tim području ima oko 325 parkirnih mjesta. Nekih 100-tinjak je pod 
naplatom, ovo ostalo je za potrebe samo njih. I što znači u prijevodu, ja ne mogu doći na taj 
parking. Mogu, ali ću fasovati kaznu. Da li je još neko pitanje dok sam tu da vam mogu 
odgovoriti? 
 
PREDSJEDNICA 
Evo isteklo je vrijeme, ali još imamo samo vjećnika Biterija da postavi pitanje pa dozvolite da 
on ipak postavi pitanje. 
 
KRISTIJAN BITERI 
Zahvaljujem. Imam pitanje za pročelnicu Sokolov. Zamolio bih da nas izvijestite o stanju u 
našim vrtićima. Jesu li sva prijavljena djeca upisana u vrtić? 
Drugo pitanje za direktora Hercculanee. Zamolio bih vas da nas izvijestite kako je prošlo sa 
redukcijama vode za pulske parkove te da je bilo interesa za vodu sa Karoline? Hvala. 
 
IVANA SOKOLOV 
Hvala vam na pitanju. Ono što mogu evo, vrlo kratko, reći da su sva djeca koja su ispunjavala 
propisane zakonske kriterije upisana u vrtić. Hvala. 
 
ROBI FUART 
Hvala na pitanju. Pa znači znamo da smo imali odluku od županije vezano za redukciju vode 
gdje su se zaustavilo zalijevanje svih javnih površina, osim onih koji su zalijevane iz našeg 
izvora Karolina, to znači to je ovaj centar grada. A sve ostalo smo zalijevali sa cisternama. 
Imali smo sve cisterne u pogonu, tri smjene, tako da smo pokrivali najviše onaj najvažniji dio 
zelenog fonda, stabla koja su zasađena u prošlih godinu, dvije. I ono što možemo viditi da 
smo većinu tog zelenog fonda spasili, a tek tamo negdje na jesen ili sljedeće proljeće ćemo 
zapravo viditi koja je bila ukupna šteta na ovim, kažem, najznačajnijim sadnicama. Sustavi za 
zalijevanje se sada opet puštaju u pogon, i oni koji su na izvoru Karolina i oni koji nisu na 
izvoru Karolina, i dalje se zaljeva cisternama. Tako da, sada, evo, na jesen ćemo, ajmo tako 
reći, vidjeti prve razmjere šteta, ali prave razmjere šteta ćemo vidjeti tek na proljeće kada 
krene vegetacija. Hvala. 
 
KRISTIJAN BITERI 
A interes za Karolinu? 
 
ROBI FUART 
Karolinu smo stavili na raspolaganje poljoprivrednicima i ostalim zainteresiranim subjektima. 
To je dogovoreno u skladu sa koncesijom sa Hrvatskim vodama i sa ministarstvom i interesa 
je bilo. U noćnim satima smo imali od 5 do 10 cisterni. Dakle, tokom cijelog razdoblja. Evo 
sada do ukidanja ove odluke kad smo i to obustavili. Hvala. 
 
 
S ovime je iskorišteno vrijeme na raspolaganju za vijećnička pitanja.  
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AD – 2.  USVAJANJE: 
  2.1. Skraćenog zapisnika sa 15. sjednice Gradskog vijeća od 29.07.2022. godine 
  2.2. Skraćenog zapisnika sa 16. sjednice Gradskog vijeća od 01.08.2022. godine 
 
 
Na skraćeni zapisnik sa 15. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi pa Predsjednica isti daje 
na glasanje te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 21 glasom “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova,  
 
 USVOJILO SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 15. sjednice Gradskog vijeća od 29.07.2022.  
 
Na skraćeni zapisnik sa 16. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi pa Predsjednica isti daje 
na glasanje te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 21 glasom “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova,  
 
 USVOJILO SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 16. sjednice Gradskog vijeća od 01.08.2022.  
 
 
 
AD – 3. DONOŠENJE ODLUKE O OSNIVANJU ZAKLADE ZA SPORT GRADA 

PULA-POLA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dao je Igor Jovin, 
pomoćnik pročelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu. 
 
U raspravi u ime Kluba sudjelovao je Igor Belas (SDP), Elena Puh Belci (IDS-ISU-ZELENI).  
U pojedinačnoj raspravi Milan Rašula, Valter Boljunčić s replikom vijećnice Ivane 
Mohorović, Juraj Kovačević, Sean Soldatić, Ardemio Zimolo s replikom vijećnika Drage 
Marića i Igora Belasa, Miha Paus s replikom vijećnika Milana Rašule, Marin Lerotić, a 
dodatno pojašnjenje i odgovore na pitanja dao je Igor Jovin i dodatni komentar je dao 
Gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 8 „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o osnivanju Zaklade za sport Grada Pula-Pola 
 
 
 
 

pauza od 19:25 do 19:50 
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AD – 4. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O KRITERIJIMA 
I POSTUPKU SUFINANCIRANJA KAMATE STAMBENIH KREDITA ZA 
 NEKRETNINE NA PODRUČJU GRADA PULA-POLA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana 
Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Gordana Ferenčić, Noel Mirković, Juraj 
Kovačević, Drago Marić te je dodatno objašnjenje i odgovore na pitanja dala Ivana Sokolov. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 

o izmjeni i dopuni Odluke o kriterijima i postupku sufinanciranja kamate stambenih 
kredita za nekretnine na području Grada Pula-Pola.  

 
 
 
AD – 5. DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU AKCIJSKOG PLANA ZA 

SMANJENJE  ONEČIŠĆENJA PRIZEMNIM OZONOM ZA GRAD PULU 
 
Predsjednica Gradskog vijeća pozdravlja gospođu Božicu Sorgić iz tvtke OIKON d.o.o., 
izrađivača predmetnog Plana, koja sjednicu prati putem video linka – webexa. 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ingrid Bulian, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Milan Rašula. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 21 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ODLUKU 
 o donošenju akcijskog Plana za smanjenje onečišćenja  

prizemnim ozonom za Grad Pulu 
 
 
 
AD – 6. DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU II. IZMJENA I DOPUNA  
   URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA „LUNGO MARE“ 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ingrid Bulian, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša.  
 
U raspravi u ime Kluba sudjelovali su Igor Belas (SDP), Dušica Radojčić (Možemo!) i Ivana 
Mohorović (NL Filipa Zoričića) s replikom vijećnice Dušice Radojčić. 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su Elena Puh Belci s replikom vijećnice Dušice Radojčić i 
vijećnika Milana Rašule, Sean Soldatić s replikom vijećnika Dušice Radojčić, Juraja 
Kovačevića, Sanje Radolović i Ivane Mohorović, Dušica Radojčić s replikom vijećnice Sanje 
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Radolović, Ivane Mohorović, Noela Mirkovića i Kristijana Biterija, Noel Mirković s 
replikama vijećnika Juraja Kovačevića, Igora Belasa i Sanje Radolović, Milan Rašula s 
replikom Mihe Pausa, Ardemio Zimolo s replikom vijećnika Dušice Radojčić, Noela 
Mirkovića, Seana Soldatića. Dodatni komentar je dao Gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 
 ODLUKU 
 o donošenju II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja „Lungo Mare” 
 
 
 
AD – 7. DONOŠENJE RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANOVA KAZALIŠNOG  
  VIJEĆA ISTARSKOG NARODNOG KAZALIŠTA 

– GRADSKOG KAZALIŠTA PULA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Emina 
Popović Sterpin, pročelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Milan Rašula. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7. te nakon glasanja utvrđuje da  
 
 VIJEĆE sa 21 glasom „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
usvojilo 
 RJEŠENJE 
 o imenovanju članova kazališnog vijeća 

Istarskog narodnog kazališta – Gradskog kazališta Pula  
 
 

- pauza 21:55 do 22:20 - 
 
 
AD – 8. DONOŠENJE ODLUKE O RASPISIVANJU 

LOKALNOG REFERENDUMA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Anja Ademi, 
pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu. 
 
Vijećnica Ana Fonović u ime Kluba vijećnika Možemo! podnosi Amandman.  
 
Predsjednica Gradskog vijeća stavlja na glasanje prijedlog Kluba Možemo! da se Amandman 
uvrsti u točku 8. na razmatranje te utvrđuje da  
 
 VIJEĆE sa 10 glasova „ZA“, 11 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
 
NIJE prihvatilo uvrštavanje Amandmana pod točku 8. 
 



 

22 
 

U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ana Fonović, Noel Mirković i Milan Rašula, 
a dodatna objašnjenja i odgovore na pitanja dala je Anja Ademi. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 8. te nakon glasanja utvrđuje da  
 
 VIJEĆE sa 21 glasom „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o raspisivanju lokalnog referenduma  
 
 
AD – 9. DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA  
  OPĆE UVJETE ISPORUKE KOMUNALNE USLUGE PARKIRANJA NA  
  UREĐENIM JAVNIM POVRŠINAMA GRADA PULE 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Damir Prhat, 
pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Noel Mirković i Daniel Deković, a dodatna 
objašnjenja i odgovore na pitanja dao je Damir Prhat. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 9. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 8 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 

parkiranja na uređenim javnim površinama Grada Pule 
 
 
Time je dnevni red iscrpljen te Predsjednica zaključuje 17. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conslusa la 17 sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
 

Dovršeno u 22:45 sati 
 
 
 
KLASA:024-03/22-01/171 
URBROJ:      
Pula, 30.08.2022. 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
ZAPISNIČAR        PREDSJEDNICA 
Bojana Petrović       Marija Marković - Nikolovski 


